

One copy per
staff member

12 October 1965

GATT Office Circular No. 150

EXTRACTION OF ARTICLES FROM PERIODICALS

My attention has been drawn to the fact that, in recent months, during the circulation of periodicals among officers of the secretariat, sections or pages have been torn out. In one case this happened to a publication which we had received on a short loan from another organization; in another an article of twelve pages was removed from the American Economic Review.

I must impress on all officers that such practices cannot be tolerated. If an officer requires the text of an article in a periodical being circulated he should arrange with the secretary of the Division for a photocopy to be made. On no account should any periodical or publication, being circulated by the Library, be cut or mutilated.

D.P. Taylor
Director, Department of
Conference Services and Administration

Un exemplaire par
membre du personnel

GATT Circulaire intérieure n° 150

DECOUPAGE D'ARTICLES DANS LES JOURNAUX ET REVUES

Il m'a été signalé que, ces derniers mois, des articles ou des pages ont été découpés dans les journaux et revues qui circulent parmi les fonctionnaires du secrétariat, notamment dans une publication qu'une autre organisation avait prêtée au secrétariat pour quelques jours et dans l'American Economic Review (l'article découpé, dans ce dernier cas, s'étendait sur douze pages).

Tous les fonctionnaires doivent comprendre que de tels écarts ne sauraient être tolérés. Si l'un d'eux a besoin du texte d'un article qui figure dans une des publications mises en circulation, il doit en demander une photocopie à la secrétaire de la Division dont il fait partie. En aucun cas, une revue ou une publication mise en circulation par la Bibliothèque ne doit être découpée ou mutilée.

D.P. Taylor
Directeur, Département des
conférences et de l'administration